

Pack Insert**English**

size : (L) 150 mm (H) 185 mm

Miconazole Cream B.P. 2% w/w

MYCOLEX[™] CREAM

Please read this leaflet carefully before you start using **MYCOLEX CREAM** as it contains important information. If you have any questions or would like to know more about this cream, ask your pharmacist. Keep the leaflet, as you may want to read it again.

What is in MYCOLEX CREAM?

The active ingredient in MYCOLEX CREAM is Miconazole Nitrate B.P. 2%. Other inactive ingredients are Chlorocresol BP, White Soft Paraffin BP, Cetostearyl Alcohol BP, Macrogol Cetostearyl Ether (C.M. 1000) BP, Light Liquid Paraffin BP, Propylene Glycol BP, Disodium Hydrogen Phosphate Dihydrate BP, Sodium Dihydrogen Ortho Phosphate Dihydrate BP, Disodium EDTA BP.

What is MYCOLEX CREAM used for?

The active ingredient in MYCOLEX CREAM is a broad spectrum anti-fungal used to treat a wide variety of infections such as athletes foot, thrush (whites) in men and women, ring worm affecting the body & groin & hands, infected nappy rash, Pityriasis Versicolor and fungal infections affecting the skin folds e.g. armpits, groin or under the breasts.

Cautions before you use MYCOLEX CREAM

MYCOLEX CREAM is suitable for most people. Ask yourself the following questions to check whether this product is suitable for you:

- Are you pregnant, planning a pregnancy or breast-feeding?
- Are you sensitive to the active ingredient or any similar medicine?

If the answer to any of the above questions is YES, then consult your doctor or pharmacist before using this cream.

Contraindications

MYCOLEX CREAM should not be used if you are sensitive to any of the active or inactive ingredients,

Interactions

If you are taking oral anti-coagulants (drugs used to thin the blood, such as warfarin), talk to your doctor or pharmacist before using **MYCOLEX CREAM**. Your doctor may check that the anti-coagulant is working properly.

Special precautions

- Direct contact with **MYCOLEX CREAM** may reduce effectiveness of latex products such as condoms and diaphragms. This effect is temporary and occurs only whilst the cream is being used.
- Keep this medicine away from the eyes. FOR EXTERNAL USE ONLY.

How to use MYCOLEX CREAM?

MYCOLEX CREAM should be applied thinly to the affected areas twice daily.

In order to ensure successful treatment, it is important to use the cream regularly and to continue for at least 14 days after the disappearance of symptoms. This prevents the infection from re-occurring.

Remember that most fungal infections are very infectious and can easily be passed on to other family members. In order to prevent this from happening, it is important to ensure that anyone who has an infection avoids sharing clothes, towels or shoes with other members of the family.

After applying the cream, wash and dry your hands thoroughly. If your skin condition does not improve after one week's use, please consult your doctor or pharmacist.

If you forget to apply the cream, do not apply the missed dose, but apply the next dose as usual and continue as normal. Do not apply two doses at the same time,

Use during pregnancy and breastfeeding

MYCOLEX CREAM should only be used during pregnancy or breastfeeding if it has been specifically prescribed by your doctor.

Possible side effects

MYCOLEX CREAM is used by the majority of patients without any problems. However, as with all medicines, you may occasionally experience some side effects. These are rare and comprise of local skin irritation, which occurs if you are unusually sensitive to the active ingredient. These effects wear off after stopping treatment, but if they persist, worsen or you experience any other unusual side effects, consult your doctor at once.

Storing MYCOLEX CREAM

Store the cream in a cool, dry place, below 30° C in the original carton. Do not use after the expiry date shown on tile pack.

Keep out of the reach of children.

This leaflet was revised in June 2020.

 Trade Mark



Manufactured for:
LONDON UNITED EXPORTS LTD.
LONDON, ENGLAND.
www.luexhealthcare.com



Made in India

French

size : (L) 150 mm (H) 185 mm

Crème de Miconazole B.P. 2% w/w

MYCOLEXTM CRÈME

Veillez lire attentivement cette notice avant d'utiliser la **CRÈME MYCOLEX** car elle contient des informations importantes. Consultez votre pharmacien si vous avez des questions ou si vous souhaitez obtenir plus d'informations sur cette crème. Conservez cette notice afin de pouvoir vous y reporter ultérieurement.

Qu'est-ce que la CRÈME MYCOLEX?

Le principe actif de la CREME MYCOLEX est le Nitrate de Miconazole B.P. 2%. Les autres ingrédients inactifs (excipients) sont Chlorocrésol BP, Vaseline BP, l'alcool cétylstéarylique BP, les Céto macrogols 1000 BP, la paraffine liquide BP, Propylène glycol BP, le phosphate d'hydrogène disodique BP, Dihydrogène orthophosphate de sodium dihydraté BP, l'EDTA disodique BP.

Dans quels cas la CRÈME MYCOLEX est-elle utilisée?

Le principe actif de la CREME MYCOLEX est un antifongique à large spectre utilisé dans le traitement d'une grande variété d'infections comme le pied d'athlète, le muguet (blanc) chez l'homme et la femme, la teigne du corps, de la tête et des mains, l'erytheme fessier infectieux, le pityriasis versicolor et les mycoses affectant les plis de la peau comme les aisselles, l'aîne ou le pli des seins.

Précautions à prendre avant d'utiliser la CREME MYCOLEX

La CREME MYCOLEX peut être utilisée par la plupart des personnes. Posez-vous les questions suivantes pour vérifier que vous pouvez utiliser ce produit:

- êtes-vous enceinte, prévoyez-vous d'être enceinte ou allaitez-vous?
- êtes-vous sensible

Si vous avez répondu OUI à l'une de ces questions, consultez votre médecin ou votre pharmacien avant d'utiliser cette crème.

Contre-indications

La CRÈME MYCOLEX ne doit pas être utilisée si vous êtes sensible à l'un des principes actifs ou non actifs.

Interactions médicamenteuses

Si vous prenez des médicaments pour fluidifier le sang (anticoagulants) comme la warfarine, consultez votre médecin avant d'utiliser cette crème. Votre médecin peut vouloir vérifier que l'anticoagulant fonctionne toujours correctement.

Précautions particulières

- Tout contact direct avec la crème MYCOLEX peut réduire l'efficacité des produits en latex comme les préservatifs et les diaphragmes. Cet effet est temporaire et ne se produit qu'au moment où la crème est utilisée.
- Évitez tout contact de ce médicament avec les yeux. UNIQUEMENT POUR USAGE EXTERNE.

Comment utiliser la CRÈME MYCOLEX?

Une fine couche de CRÈME MYCOLEX doit être appliquée deux fois par jour sur les zones affectées.

Pour garantir la réussite du traitement, il est important que la crème soit utilisée régulièrement et que le traitement soit poursuivi au moins 14 jours après la disparition des symptômes. Ceci empêche l'infection de réapparaître.

N'oubliez pas que la plupart des mycoses sont très infectieuses et peuvent facilement se transmettre aux autres membres de la famille. Pour éviter que cela ne se produise, il est important de veiller à ce que chaque personne atteinte ne partage pas ses vêtements, ses serviettes ou ses chaussures avec les autres membres de la famille.

Lavez et séchez bien vos mains après avoir appliqué la crème.

Consultez votre médecin ou votre pharmacien si vous ne constatez aucune amélioration au bout d'une semaine.

Si vous avez oublié d'appliquer la crème, n'appliquez pas la dose oubliée. Appliquez la dose suivante comme d'habitude et poursuivez le traitement normalement.

N'appliquez pas deux doses à la fois.

Utilisation pendant la grossesse et l'allaitement

La **CRÈME MYCOLEX** ne doit être utilisée pendant la grossesse ou l'allaitement que si elle vous a été expressément prescrite par votre médecin.

Effets secondaires éventuels

La **CRÈME MYCOLEX** est utilisée sans problèmes par la majorité des patients. Toutefois, comme pour tous les médicaments, il arrive de ressentir des effets secondaires. Ceux-ci sont rares et comprennent une irritation locale de la peau qui survient si vous êtes particulièrement sensible au principe actif. Ces effets disparaissent à l'arrêt du traitement. Toutefois, consultez immédiatement votre médecin si ceux-ci persistent, s'aggravent, ou si vous ressentez d'autres effets secondaires inhabituels.

Conservation de la CRÈME MYCOLEX

Conservation du médicament dans la boîte originale, à l'abri de la lumière et au-dessous de 30° C.

N'utiliser après la date de péremption indiquée sur l'emballage.

Conserver hors de portée et de vue des enfants.

Date de révision de la notice: Juin 2020.

 Marque



Fabriqué pour:
LONDON UNITED EXPORTS LTD.
LONDRES, ANGLETERRE.
www.luexhealthcare.com



Fabriqué en Inde